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Zápis 
 

z 41. jednání Rady hlavního města Prahy, které se konalo v pondělí  
dne 28. listopadu 2022 od 10:00 hodin v zasedací síni Rady HMP 

 
 
Předsedající:  primátor hl. m. Prahy MUDr. Zdeněk Hřib  
Přítomni:   členové Rady HMP (příloha č. 1 originálu zápisu) 
Přizvaní hosté: (příloha č. 2 a č. 3 originálu zápisu) 
Omluveni:   náměstek primátora hl. m. Prahy Ing. Adam Scheinherr, MSc., Ph.D. 
Ověřovatelé:  náměstek primátora hl. m. Prahy Pavel Vyhnánek, M.A. 
   radní hl. m. Prahy Mgr. Jan Chabr 
Zapisovatel:  Bc. Michal Krutský 
 
 
 41. jednání Rady hlavního města Prahy zahájil v 10:05 hodin primátor hl. m. 
Prahy MUDr. Zdeněk Hřib.  
 Jednání Rady HMP probíhalo prezenčně i prostřednictvím videokonference. 
Ověření totožnosti členů Rady HMP bylo provedeno vizuálně. Podpis v prezenční listině 
byl nahrazen reportem z videokonferenčního systému. 
 
 
 
1. Organizační záležitosti 
(10:05 – 10:32) 
 
 
Primátor hl. m. Prahy upozornil na přijaté usnesení Zastupitelstva HMP č. 1/32 ze dne  
24. 11. 2022, jak nyní procesně postupovat v předkládání materiálů na jednání Rady HMP, 
které by měly být nejprve projednány v gesčně příslušných Výborech ZHMP a v případě 
nejasností na jejich gesční příslušnost předmětný materiál projednat ve Výboru 
kontrolním ZHMP a Výboru finančním ZHMP. Primátor hl. m. Prahy dále uvedl,  
že po konzultaci s Ing. Prokopem – předseda Výboru kontrolního ZHMP, a Ing. Kováříkem 
– předseda Výboru finančního ZHMP, se tento postup vztahuje na materiály, které budou 
teprve následovat, resp. materiály, které doposud nebyly projednány na Výboru 
kontrolním ZHMP a Výboru finančním ZHMP. Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 
2011 a J. Wolf – předseda Výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 
vztahy ZHMP a místopředseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, uvedli, že s tímto výkladem 
souhlasí. 
 
Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP, potvrdil, že Výbor finanční ZHMP 
projednal materiál navržený k dodatečnému zařazení R-46231 a v rámci ostatních 
materiálů, které jsou zařazeny do dnešního návrhu programu jednání Rady HMP,  
tak materiály R-45717, R-45860, R-45613 a R-46229 Výbor finanční ZHMP žádá, aby tyto 
materiály nebyly na dnešním jednání Rady HMP projednávány.  
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Ing. Prokop – předseda Výboru kontrolního ZHMP uvedl, že u materiálů R-45123  
a R-45137, týkající se pozemků v k. ú. Újezd u Průhonic, zařazených na dnešním 
projednání Rady HMP, se objevily nové skutečnosti a z tohoto důvodu navrhuje jejich 
projednávání přerušit, případně materiály stáhnout, a projednat nejdříve ve Výboru  
pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP, a to s ohledem  
na stanovisko starosty MČ Praha - Újezd. Předkladatel – radní Chabr, navrhl, s ohledem  
na závažnost problematiky, ponechat tyto materiály na programu dnešního projednání, 
aby k nim proběhla diskuse, což bylo ostatními členy Rady HMP akceptováno.  
 
Primátor hl. m. Prahy vznesl dotaz k materiálu R-45717 zařazený v dnešním projednání 
Rady HMP, zda budou vysvětleny všechny okolnosti v rámci diskuse k předmětnému 
bodu, což předkladatel – I. náměstek primátora Hlaváček, potvrdil. 
 
 
K problematice procesních postupů projednávání materiálů Rady HMP v rámci Výborů 
ZHMP proběhla další diskuse, do níž se zapojili primátor hl. m. Prahy, Ing. Mezková, MPA 
– pověřena řízením SOV MHMP, Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 2011, radní 
Johnová, Ing. Lísal, MBA – ředitel OVO MHMP, Ing. Prokop – předseda Výboru kontrolního 
ZHMP.  
 
 
Materiály dodatečně zařazené do projednání Rady HMP 
 
Primátor hl. m. Prahy požádal o dodatečné zařazení materiálu R-46231 s tím, že materiál 
byl projednán na Výboru finančním ZHMP. 
 
k návrhu navýšení rozpočtu běžných výdajů Městské policie hl.m. Prahy o účelovou dotaci 
poskytnutou městskou částí Praha 6 a navýšení limitu prostředků na platy Městské policie 
hl.m. Prahy pro rok 2022 

- primátor hl. m. Prahy 
- TISK R-46231 
- zařazeno jako bod č. 8 

Primátor hl. m. Prahy nechal hlasovat o dodatečném zařazení materiálu s názvem  
k návrhu navýšení rozpočtu běžných výdajů Městské policie hl.m. Prahy o účelovou dotaci 
poskytnutou městskou částí Praha 6 a navýšení limitu prostředků na platy Městské policie 
hl.m. Prahy pro rok 2022, do projednání Rady HMP – pro hlasovalo 10, proti 0, zdržel se 0, 
nepřítomen 1 – náměstek primátora Scheinherr – přijato. 
 
 
 
 
Materiály stažené z projednání Rady HMP 
 
k záměru Městské policie hl. m. Prahy na realizaci veřejné zakázky "Dodávky jednodílných 
kombinéz pro potřeby Městské policie hl. m. Prahy na 4 roky" 

- primátor hl. m. Prahy 
- TISK R-46147 

 

https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
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k uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo č. DIL/35/04/014636/2022 se společností 
Technologie hlavního města Prahy, a.s., úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy  
v roce 2022 a úpravě celkových nákladů investiční akce 

- radní Chabr 
- TISK R-45860 

 
 
Radní Šimral uvedl, že jako předkladatel stahuje materiály R-45613 a R-46229 z dnešního 
jednání Rady HMP a upozornil Výbor finanční ZHMP na riziko zatížení rozpočtu hl. m. 
Prahy, pokud nebudou projekty realizovány, vzhledem k tomu, že projekty jsou přibližně 
z 90 % financovány evropskými fondy. Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního 
ZHMP uvedl, že pokud tato informace je v materiálech uvedena, pak s ní byl Výbor 
finanční ZHMP seznámen.  
 
k záměru odboru projektového řízení MHMP na realizaci veřejné zakázky "HW Lab - 
Dodávky technologií" 

- radní Šimral 
- TISK R-45613 

 
k návrhu Pravidel pro zadávání veřejných zakázek škol a školských zařízení - příspěvkových 
organizací zřízených hlavním městem Prahou 

- radní Šimral 
- TISK R-46229 

 
Ing. Lísal, MBA – ředitel OVO MHMP upozornil na stanovisko Výboru kontrolního ZHMP  
k materiálu R-45804 zařazený v dnešním projednání Rady HMP, na což reagovala 
předkladatelka – radní Johnová, s tím, že je se stanoviskem Výboru kontrolního ZHMP 
seznámena a stahuje materiál R-45804 z dnešního jednání Rady HMP a rovněž žádá o jeho 
projednání ve Výboru pro sociální politiku ZHMP.  
 
k návrhu na rozhodnutí zadavatele o výběru dodavatele na veřejnou zakázku "Stavba  
č. 42872 Dům seniorů Bohnice, etapa 0001 a 0002; zhotovitel" 

- radní Johnová 
- TISK R-45804 

 
 
 

Schválení programu 41. jednání Rady HMP  
 Program 41. jednání Rady HMP byl s výše uvedenými úpravami schválen. 
 (pro hlasovalo 10, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 1 – náměstek primátora 
Scheinherr) 
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2.  primátor hl. m. Prahy 

 
k návrhu Dodatku č. 1 ke Smlouvě DOT/21/08/007052/2021 na poskytnutí účelové 
individuální investiční dotace na vybudování přípojek inženýrských sítí pro projekt 
Modernizace letecké záchranné služby Ruzyně na parc. č. 2736/6 v k.ú. Ruzyně 
 
TISK R-45858 Doba projednávání:           10:33 – 10:34 

PŘIZVANÍ: Ing. Kalina, MBA – ředitel INV MHMP 
prostřednictvím videokonference 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
  NEPŘÍTOMEN: 1 
                                                                                      náměstek primátora Scheinherr 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3060 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – primátor hl. m. Prahy. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
 
 
 

3.  I. náměstek primátora Hlaváček, radní Zábranský 

 
k návrhu na rozhodnutí o vyloučení účastníků zadávacího řízení k veřejné zakázce 
"Stavba č. 45708 Černý Most II - objekty O a P; zhotovitel", ke zrušení zadávacího řízení 
"Stavba č. 45708 Černý Most II - objekty O a P; zhotovitel", k záměru odboru investičního 
MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 45708 Černý Most II - objekty O a P; 
zhotovitel II", k návrhu usnesení Rady HMP předložit Zastupitelstvu hl.m. Prahy  
ke schválení budoucí originární nabytí vlastnického práva k nemovitostem do majetku 
hl.m. Prahy na základě této veřejné zakázky, k návrhu na úpravu celkových nákladů 
investiční akce a  k návrhu na úpravu  rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 
 

TISK R-45717 Doba projednávání:           10:35 – 10:44 
PŘIZVANÍ: Ing. Kalina, MBA – ředitel INV MHMP 
prostřednictvím videokonference 

PŘERUŠENO   
  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámili předkladatelé – I. náměstek 
primátora Hlaváček, radní Zábranský.  
 Ing. Kalina, MBA – ředitel INV MHMP uvedl doplňující informace 
k projednávanému materiálu. 
 Primátor hl. m. Prahy vznesl dotaz ke stanovisku Výboru kontrolního ZHMP, 
na což reagoval Ing. Prokop – předseda Výboru kontrolního ZHMP, s tím, že Výbor 
doporučuje odložit projednávání materiálu, s tím, že lze zrušit veřejnou zakázku,  
ale k vyhlášení nového výběrového řízení by mělo dojít až po ustavení nového složení 
Rady HMP a po schválení rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023. 
 Primátor hl. m. Prahy se vyjádřil k projednávanému materiálu. 
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 Ing. Paneš, Ph.D. – tajemník Výboru finančního ZHMP uvedl, že tento materiál 
nebyl projednán Výborem finančním ZHMP a jeho usnesení zní tak, že v případě tohoto 
tisku přerušuje Výbor finanční ZHMP jeho projednávání do doby zveřejnění návrhu 
rozpočtu pro rok 2023, tzn. je plánované zařadit tento materiál na program jednání 
Výboru finančního ZHMP dne 5. 12. 2022. 
 Primátor hl. m. Prahy vznesl doplňující dotaz, na který reagoval                               
Ing. Paneš, Ph.D. – ředitel ROZ MHMP.  
 Radní Zábranský se dále vyjádřil.  
 Předkladatel – I. náměstek primátora Hlaváček, navrhl přerušení projednávání 
materiálu a jeho projednání na Výboru finančním ZHMP. 
 Primátor hl. m. Prahy vznesl doplňující dotaz k projednávanému materiálu,  
na který reagoval předkladatel – I. náměstek primátora Hlaváček. 
 Náměstkyně primátora Plamínková se vyjádřila. 
 PŘERUŠEN  
 
 

4.  náměstek primátora Vyhnánek 
 

k oznámení záměru městské části Praha 14 zvýšit v roce 2022 limit stávajícího 
kontokorentního úvěru, předloženému Radě hl.m. Prahy podle ustanovení § 18 odst. 1 
písm. b) obecně závazné vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. 
Prahy, ve znění pozdějších předpisů 
 

TISK R-45763 Doba projednávání:           10:45 – 10:46 
PŘIZVANÍ: Ing. Paneš, Ph.D. – ředitel ROZ MHMP 
prostřednictvím videokonference 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
                                                                                      NEPŘÍTOMEN: 1 
                                                                                      náměstek primátora Scheinherr 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3061 

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – náměstek primátora Vyhnánek. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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5.  radní Chabr 
 
k návrhu na zpětný převod pozemku parc. č. 670/8 v k. ú. Újezd u Průhonic z vlastnictví 
hlavního města Prahy do vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem 
státu pro Státní pozemkový úřad, IČO: 01312774 a zaplacení finanční náhrady  
za pozemky parc. č. 670/20, 670/21 a 670/22 v k. ú. Újezd u Průhonic 
  
TISK R-45123 Doba projednávání:           10:47 – 11:32 

PŘIZVANÍ: Mgr. Dytrychová – ředitelka EVM  
                                                                                      MHMP 
prostřednictvím videokonference 
                                                                                      V. Drahorád - starosta MČ Praha –  
                                                                                      Újezd  
                                                                                      J. Draštíková – místostarostka MČ  
                                                                                      Praha - Újezd 

PŘERUŠEN   
  
 S předloženým materiálem Radu HMP seznámil předkladatel – radní Chabr. 
 Mgr. Dytrychová – ředitelka EVM MHMP uvedla doplňující informace 
k projednávanému materiálu. 
 Ing. Prokop – předseda Výboru kontrolního ZHMP, doporučil za Výbor přerušit 
projednávání materiálů předkladatele – radního Chabra, R-45123 a R-45137 a jejich 
projednání na Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP,  
za účelem další diskuse a vyjasnění všech okolností. 
 Náměstek primátora Vyhnánek se vyjádřil k projednávanému materiálu  
a požádal radní Kordovou Marvanovou o stanovisko. 
 I. náměstek Hlaváček se vyjádřil k projednávanému materiálu, uvedl další 
doplňující informace a podpořil návrh Ing. Prokopa – předseda Výboru kontrolního 
ZHMP, na přerušení projednávání materiálů R-45123 a R-45137 za účelem konzultace se 
Státním pozemkovým úřadem nebo s advokátní kanceláří. 
 V. Drahorád – starosta MČ Praha - Újezd, požádal o přerušení projednávání 
materiálů radního Chabra R-45123 a R-45137 a jejich projednání v příslušném Výboru 
ZHMP.   
 V. Drahorád – starosta MČ Praha - Újezd, uvedl další doplňující informace s tím, 
že MČ Praha - Újezd v rámci výzev na dotčené dva pozemky, které se mají vracet  
na základě porušení smlouvy o bezplatném převodu pozemků, zaslala na EVM MHMP 
vyjádření. Dále uvedl, že MČ Praha – Újezd si nechala zpracovat odborný znalecký 
posudek, který není součástí předloženého materiálu. Dále uvedl názor v tom smyslu,  
že nesprávné bylo neupozornění na to, že se nesmí změnit územní plán, další nesprávnost 
spatřuje v neupozornění se strany Státního pozemkového úřadu, že v případě změny 
územního plánu se přijde o předmětný pozemek. Dále u pozemku 670/6, který musí 
údajně hl. m. Praha vrátit, tak zde v roce 2010 došlo ke změně územního plánu a Státní 
pozemkový úřad se opět jako připomínkové místo nevyjádřil a je to tedy dle jeho názoru 
již promlčeno. V případě pozemku 670/8, který je již rozparcelovaný, má na jednu z částí 
pozemku MČ Praha - Újezd vydané pravomocné stavební povolení na stavbu devítileté 
základní školy, a to v projednávaném materiálu není zmíněno. Dále uvedl, že MČ Praha – 
Újezd se ke zveřejněným záměrům řádně vyjádřila. 
 Na vyjádření V. Drahoráda – starosta MČ Praha-Újezd, reagovala  
Mgr. Dytrychová – ředitelka EVM MHMP, s tím, že pokud jde o promlčení, pak promlčení 

https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
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nastává až po uplynutí 3 roků pro vyjádření Státního pozemkového úřadu, tzn. v tomto 
případě by došlo k promlčení v létě roku 2023, nikoliv dříve. Mgr. Dytrychová – ředitelka 
EVM MHMP dále upozornila, že v této věci již Státní pozemkový úřad požaduje penále  
za to, že pozemky nebyly vráceny, po dohodě s předkladatelem – radním Chabrem, je 
požadováno co nejrychlejší projednání této problematiky. 
 Radní Chabr uvedl, že s V. Drahorádem – starosta MČ Praha - Újezd, tuto 
problematiku již dlouhodobě řeší, ale upozornil na to, že hl. m. Praha všechny argumenty 
předalo Státnímu pozemkovému úřadu, který je ale vždy zamítl. Radní Chabr souhlasil 
s přerušením projednávání materiálů R-45123 a R-45137 a jejich projednání na Výboru 
pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP, ale požádal o co 
nejrychlejší projednání v Radě HMP a Zastupitelstvu HMP s ohledem na penále. 
 *************** – ředitel MHMP se vyjádřil k projednávaným materiálům  
a rovněž upozornil na nutnost rychlého řešení s ohledem na penále a také uvedl,  
že intenzivní jednání v této problematice probíhají již několik měsíců.  
 Radní Kordová Marvanová se vyjádřila k projednávaným materiálům  
a podpořila návrh na přerušení projednávání materiálů a jejich neodkladné projednání  
ve Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP a Výboru 
finančním ZHMP. 
 Mgr. J. Čižinský – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ se vyjádřil 
k projednávaným materiálům a požádal, aby u předmětných pozemků bylo uvedeno, 
v jakém byly stavu, kdy byly převedeny, kterých pozemků se týká promlčení a zda  
u promlčených pozemků byla zvažována soudní cesta řešení sporu.  
 V. Drahorád – starosta MČ Praha - Újezd se dále vyjádřil k projednávanému 
materiálu. 
 Primátor hl. m. Prahy tlumočil vyjádření Ing. Paneše, Ph.D. – předseda Výboru 
finančního ZHMP s tím, že Výbor finanční ZHMP předložený materiál projednal a souhlasí 
s předložením materiálu na jednání Rady HMP dne 28. 11. 2022. 
 Ing. Prokop – předseda Výboru kontrolního ZHMP uvedl, že případné 
přerušení projednávání materiálu je v souladu s usnesením Zastupitelstva HMP č. 1/32  
ze dne 24. 11. 2022. 
 Radní Chabr uvedl doplňující informace k projednávanému materiálu a dále 
navrhl, aby se o přerušení projednávání materiálů R-45123 a R-45137 a jejich postoupení 
k projednání ve věcně příslušném Výboru pro správu majetku, majetkové podíly  
a podporu podnikání ZHMP, nechalo hlasovat.  
 Mgr. J. Čižinský – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ dal do úvahy možnost 
učinit i právní postup v této věci v případě přerušení projednávání materiálu. Primátor  
hl. m. Prahy dal do úvahy řediteli MHMP variantu postupu v této věci ve smyslu vyjádření                         
Mgr. J. Čižinského – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ. 
 Radní Kordová Marvanová vznesla dotaz a dále požádala o stanovisko odborů 
LEG MHMP a PRP MHMP, na což reagovala Mgr. Dytrychová – EVM MHMP, která uvedla 
časové souvislosti přípravy projednávaných materiálů a upozornila na to, že Státní 
pozemkový úřad v tomto případě žádost o prodloužení lhůty zamítl. 
 Primátor hl. m. Prahy nechal hlasovat o přerušení projednávání materiálů         
R-45123 a R-45137 a jejich postoupení k projednávání ve Výboru pro správu majetku, 
majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP – pro hlasovalo 9, proti 0, zdržel se 1, 
nepřítomen 1 – náměstek primátora Scheinherr. 
 PŘERUŠEN 
 
 

https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809
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6.  radní Chabr 

 
k návrhu na zpětný převod pozemku parc. č. 670/6 v k. ú. Újezd u Průhonic z vlastnictví 
hlavního města Prahy do vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem 
státu pro Státní pozemkový úřad, IČO: 01312774 
 
TISK R-45137 Doba projednávání:           10:47 – 11:32 

PŘIZVANÍ: Mgr. Dytrychová – ředitelka EVM  
                                                                                      MHMP 
prostřednictvím videokonference 

PŘERUŠEN   

  
 PŘERUŠEN 
 
 
 

7.  radní Chabr 

 
k návrhu na revokaci usnesení Rady hlavního města Prahy číslo 2849 ze dne 31.10.2022  
k dílčím opatřením v rámci Koncepce pražských břehů 
 

TISK R-46250 Doba projednávání:           11:33 – 12:13 

PŘIZVANÍ: Ing. Rak – ředitel HOM MHMP 
prostřednictvím videokonference                 
PŘERUŠENO   

  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – radní Chabr.  
 Radní Zábranský navrhl přerušit projednávání materiálu do příštího jednání 
Rady HMP a dále se vyjádřil k projednávanému materiálu. 
 Předkladatel – radní Chabr, uvedl, že předkládá materiál na základě usnesení 
Zastupitelstva HMP a dále se vyjádřil k projednávanému materiálu. 
 Primátor hl. m. Prahy se vyjádřil i s tím, že by materiál mohl být projednán 
nejdříve ve Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP. 
 Ing. Prokop – předseda Výboru kontrolního ZHMP se krátce vyjádřil. 
 K projednávanému materiálu proběhla další diskuse, do které se zapojili 
primátor hl. m. Prahy, radní Zábranský, radní Chabr, Mgr. J. Čižinský – předseda klubu 
ZHMP PRAHA SOBĚ, radní Třeštíková, J. Wolf – předseda Výboru pro kulturu, výstavnictví, 
cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP, I. náměstek primátora Hlaváček, radní Kordová 
Marvanová. 
 *************** – ředitel MHMP upozornil Radu HMP na související 
nadcházející termín plnění úkolu v usnesení vztahující se k předmětné problematice.  
 Mgr. J. Čižinský – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ v rámci svého dalšího 
vyjádření poukázal na to, že Mgr. Zajíček – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu, 
údajně, odjel na týden na dovolenou, na což reagoval J. Wolf – místopředseda klubu ZHMP 
SPOLU pro Prahu požádal, aby toto vyjádření předsedy klubu ZHMP PRAHA SOBĚ  
o Mgr. Zajíčkovi, bylo uvedeno v zápise.  
 Radní Zábranský navrhl přerušit projednávání předloženého materiálu  
za účelem, aby radní Chabr, materiál přepracoval ve smyslu, aby byly řešeny dílčí 

https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/primator_a_volene_organy/zastupitelstvo/vybory_zastupitelstva/index.html?committeeId=36809


9 
 

opatření, ale zároveň ať zůstanou zachované obecné úkoly, které mohou toto téma dále 
posunout.  
 Mgr. J. Čižinský – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ uvedl, že pokud 
informace o dovolené Mgr. Zajíčka – předseda klubu SPOLU pro Prahu, nejsou pravdivé, 
pak se za své vyjádření omlouvá, což bylo J. Wolfem – místopředseda klubu ZHMP SPOLU 
pro Prahu akceptováno.  
 Primátor hl. m. Prahy nechal hlasovat o návrhu radního Zábranského 
na přerušení projednávání předloženého materiálu – pro hlasovalo 6, proti 2, zdržel se 1, 
nehlasoval 1, nepřítomen 1 – náměstek primátora Scheinherr. 
 PŘERUŠEN 
 
 
 
 

8.  primátor hl. m. Prahy 
 

k návrhu navýšení rozpočtu běžných výdajů Městské policie hl.m. Prahy o účelovou dotaci 
poskytnutou městskou částí Praha 6 a navýšení limitu prostředků na platy Městské policie 
hl.m. Prahy pro rok 2022 
 

TISK R-46231 Doba projednávání:           12:14 – 12:15 
PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  
  PROTI:  0 
  ZDRŽEL SE: 0 
                                                                                      NEHLASOVAL:                        1 
  NEPŘÍTOMEN: 1 
                                                                                      náměstek primátora Scheinherr 

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 3062 
  
 Předložený materiál uvedl předkladatel – primátor hl. m. Prahy. 
 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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Bod č. 9 
Operativní rozhodování Rady HMP 
body č. 1 až č. 28 schváleného programu 
(12:16 – 12:17) 
 
Schválení následujících materiálů zařazených do operativního projednávání Rady HMP 
proběhlo jedním souhrnným hlasováním, před kterým členové Rady HMP dostali možnost 
vznést námitky a připomínky ke konkrétním tiskům, resp. jim bylo umožněno požádat  
o ústní projednání či stažení jakéhokoliv tisku z programu jednání. 
(pro hlasovalo 8, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 2, nepřítomen 1 – náměstek 
primátora Scheinherr – přijato) 
 
 
1. k úpravě rozpočtu hl.m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 
Praha - pól růstu ČR v roce 2022 

− primátor hl. m. Prahy 
− TISK R-45660 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3063 
 
2. k úpravě rozpočtu hl.m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 
Praha - pól růstu ČR v roce 2022 

− primátor hl. m. Prahy 
− TISK R-46095 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3064 
 
3. k zahraničním pracovním cestám členů Zastupitelstva hlavního města Prahy 

− primátor hl. m. Prahy 
− TISK R-46345 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3065 
 
4. k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení věcného břemene 

− náměstek primátora Scheinherr 
− TISK R-45919 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3066 
 
5. k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení věcného břemene 

− náměstek primátora Scheinherr 
− TISK R-46044 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3067  
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6. k návrhu na uzavření Smlouvy o zřízení služebnosti k pozemkům parc. č. 1460/1 a parc. 
č. 1739/3 zapsaným na LV č. 165 v katastrálním území Troja za účelem zřízení služebnosti 
stavebního objektu SO 301.02 – Výpusť dešťových vod – dvě uliční vpusti napojené  
na odvodňovací potrubí DN 300 do koryta řeky Vltavy a dvě vstupní šachty umístěného  
v rámci stavby „U Trojského zámku, Praha 7, k.ú. Troja, č. akce TSK 999 419“ 

− náměstek primátora Scheinherr 
− TISK R-46164 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3068 
 
7. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2022 o poskytnuté 
transfery ze státního rozpočtu z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy v souvislosti  
s financováním projektů z Operačního programu Jan Amos Komenský určené pro MČ HMP  
a poskytnutí účelových neinvestičních dotací MČ HMP 

− náměstek primátora Vyhnánek 
− TISK R-46303 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3069 
 
8. k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2022 o poskytnutý 
neinvestiční transfer ze státního rozpočtu ze SFDI na financování dopravní infrastruktury  
v roce 2022 

− náměstek primátora Vyhnánek 
− TISK R-46313 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3070 
 
9. k návrhu na schválení uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti a 
následné smlouvy o zřízení služebnosti se společností MANUFAKTURA s.r.o. 

− radní Chabr 
− TISK R-45222 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3071 
 
10. k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o uzavření budoucí smlouvy darovací  
č. SOB/35/04/001850/2017 uzavřené mezi fyzickou osobou a hl.m. Prahou 

− radní Chabr 
− TISK R-45880 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3072 
 
11. k návrhu na udělení souhlasu příspěvkové organizaci hl.m. Prahy Zdravotnická 
záchranná služba hl.m. Prahy k uzavření Dohody s poskytovateli zdravotních služeb  
k zajištění činnosti pozemních výjezdových skupin 

− radní Johnová 
− TISK R-45882 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3073 
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12. k návrhu na úpravu odpisových plánů dlouhodobého hmotného a nehmotného majetku 
příspěvkových organizací v působnosti SOV MHMP v roce 2022 a k úpravě rozpočtu 
vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 

− radní Johnová 
− TISK R-45980 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3074 
 
13. k úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. 0582 v roce 2022 z důvodu vrácení části 
dotace řídícímu orgánu Operačního programu Zaměstnanost 

− radní Johnová 
− TISK R-45992 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3075 
 
14. k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2022 v souvislosti s přijetím 
vratky neinvestiční účelové dotace poskytnuté městské části hl.m. Prahy v roce 2021 

− radní Johnová 
− TISK R-46190 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3076 
 
15. k návrhu na navýšení neinvestičního příspěvku příspěvkové organizace Zdravotnická 
záchranná služba hlavního města Prahy a na úpravu rozpočtu hl.m. Prahy v kap. 05 pro rok 
2022 

− radní Johnová 
− TISK R-46196 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3077 
 
16. k návrhu na navýšení neinvestičního příspěvku příspěvkové organizace hl.m. Prahy 
Centrum služeb pro rodinu a dítě a dětský domov Charlotty Masarykové a úpravu rozpočtu 
vlastního hl.m. Prahy v kap. 05 odboru 81 a 82 v roce 2022 

− radní Johnová 
− TISK R-46199 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3078 
 
17. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kap. 04 v rámci projektu 
Implementace Krajského akčního plánu 2 - inovace ve vzdělávání a na úpravu celkových 
nákladů investiční akce na rok 2022 

− radní Šimral 
− TISK R-46064 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3079 
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18. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2022 v kap. 04 - 
Školství, mládež a sport - vratky dotací MŠMT - Šablony II 

− radní Šimral 
− TISK R-46211 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3080 
  
19. k vydání souhlasného stanoviska k návrhu na doplnění žádosti právnické osoby 
Farmářská škola - mateřská škola a vyšší odborná škola, z.ú., se sídlem Davídkova 986/121, 
182 00 Praha 8, o zápis do rejstříku škol a školských zařízení 

− radní Šimral 
− TISK R-46144 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3081 
 
20. k vydání nesouhlasného stanoviska k zápisu právnické osoby Konzervatoř a střední 
odborná škola Ráj, z.s., se sídlem Praha 10, V Dolině 1515/1b, PSČ 101 00, do rejstříku škol 
a školských zařízení s účinností od 1. 9. 2023 

− radní Šimral 
− TISK R-46160 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3082 
 
21. k návrhu na změnu zápisu příspěvkové organizace Střední škola dostihového sportu  
a jezdectví, se sídlem U Závodiště 325/1, Praha 5, v rejstříku škol a školských zařízení 

− radní Šimral 
− TISK R-46171 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3083 
 
22. k návrhu na úpravu odpisového plánu hmotného a nehmotného majetku příspěvkových 
organizací v kap. 0416 na rok 2022 

− radní Šimral 
− TISK R-46260 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3084 
 
23. k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2022 v souvislosti  
s financováním mezinárodního projektu UNITES v kap. 06 - kultura a cestovní ruch 

− radní Třeštíková 
− TISK R-45978 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3085 
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24. k návrhu na úpravy limitů odpisových plánů příspěvkových organizací v působnosti KUC 
MHMP na rok 2022 

− radní Třeštíková 
− TISK R-46121 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3086 
 
25. k návrhu na uzavření dohod o splátkách dlužného nájemného a úhrad za plnění 
poskytovaná s užíváním bytů se lhůtou splatnosti nepřevyšující 18 měsíců se stávajícími 
nájemci bytů ve vlastnictví hl.m. Prahy 

− radní Zábranský 
− TISK R-46207 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3087 
 
26. k návrhu na pronájem bytů hl.m. Prahy 

− radní Zábranský 
− TISK R-46254 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3088 
 
27. k návrhu na pronájem služebních bytů hl.m. Prahy 

− radní Zábranský 
− TISK R-46255 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3089 
 
28. k návrhu na rozpracování usnesení 1. ustavujícího zasedání Zastupitelstva hl.m. Prahy - 
II. část ze dne 24. 11. 2022 

− ředitel MHMP 
− TISK R-46344 

  Schváleno 
  Usnesení Rady HMP č. 3090 
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Bod č. 10 
Dotazy, iniciativní návrhy členů Rady HMP, různé 
12:18 – 12:20 
V rámci bodu „Dotazy, iniciativní návrhy členů Rady HMP, různé“ mají radní možnost 
formou usnesení Rady HMP operativně řešit naléhavé a zvlášť významné úkoly související 
se záležitostmi, které považují za zásadní či urgentní. 
 

- v rámci bodu „Různé“ Ing. Lísal, MBA – ředitel OVO MHMP se vyjádřil k procesnímu 
postupu distribuce materiálů Rady HMP do gesčně příslušných Výborů ZHMP,  
na což reagoval primátor hl. m. Prahy  

 
 
 
 
 

Prostřednictvím kolovadla byla Rada HMP seznámena: 
 

1. s došlou písemností od ***************, výkonný ředitel Romodrom o.p.s. – Džanas 
peskero drom/Známe naši cestu, č.j.: MHMP 2212648/2022, ze dne 24. 11. 2022, 
adresovaného primátorovi hl. m. Prahy, ve věci „Situace financování zvlášť 
zranitelných osob přicházejících z Ukrajiny v souvislosti s ruskou agresí“ 
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41. jednání Rady hlavního města Prahy zakončil primátor hl. m. Prahy  
MUDr. Zdeněk Hřib v 12:21 hodin. 

 
      

 Přijatá usnesení Rady HMP č. 3060 až č. 3090 jsou součástí tohoto zápisu.  
 
 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk Hřib, v. r.   
primátor hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, v. r.   
1. náměstek primátora hl. m. Prahy 

 
 
 
 
Datum pořízení zápisu: 5. 12. 2022 
 
 
Zapisovatel: Ověřovatelé:    
  
 
 
 
 
 
 
 
Bc. Michal Krutský, v. r.  Pavel Vyhnánek, M.A., v. r.  
  náměstek primátora hl. m. Prahy 
                                           
 
 
 
 
  Mgr. Jan Chabr, v. r.  
  radní hl. m. Prahy 
 
   
                                                                                                     
                                                                                                      


